
Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 
Radni - Sesja 

Protokół nr XVI 

XVI Sesja w dniu 20 lutego 2020  

Obrady rozpoczęto 20 lutego 2020 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 16:10 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych,  7 sołtysów, 2 Przewodniczących Zarządów Osiedli, 

Burmistrz Paweł Macha, Zastępca Burmistrza Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Skarbnik Anna 

Szostak, Sekretarz Dominik Klimanek, Radca Prawny Zbigniew Pławecki, Anna Kijek – 

Dyrektor MOKSiR, Tomasz Kostka – GPWiK, Zbigniew Grygier – Dyrektor MOPS, 

Krzysztof Kopeć – Dyrektor GOTiP, Ireneusz Wojcieski – Dyrektor MBP, Jarosław Łuszcz – 

GOTiP, Piotr Staroń – Kierownik ref. IB UM, Aleksander Serafin – Kierownik GCZK UM, 

Wilhelm Rzechonek – Dyrektor ZGKiM, Anna Mainusz – Kierownik ref. ED UM. 

Obecni radni: 

1. Marcin Czerniej 

2. Gerard Depta 

3. Ernest Drazik 

4. Gerard Hanusek 

5. Adrian Juraszek 

6. Radosław Kasprzyk 

7. Elżbieta Kozłowska 

8. Maciej Kriwienok 

9. Adrian Lepiarczyk 

10. Grażyna Tokarska 

11. Mariola Wajda 

12. Roman Wilk 

13. Manfred Wrona 

14. Ilona Wróbel 

15. Henryk Wrzosok 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

Przewodniczący powitał wszystkich zebranych na XVI sesji Rady Miejskiej w Kuźni 

Raciborskiej. Na podstawie podpisów na liście obecności,  Przewodniczący stwierdził 

obecność 14 radnych, co czyni obrady prawomocnymi. Listy obecności w załączeniu do 

protokołu. 

 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Uwag ani wniosków do porządku obrad nie wniesiono, w związku z czym przystąpiono do 

jego realizacji.  

Porządek obrad XVI sesji przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 



3. Zatwierdzenie protokołu nr XV/2019. 

4. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

5.1. Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 

5.2. zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

5.3. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Raciborskiemu na realizację 

powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej; 

5.4 planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kuźnia 

Raciborska; 

5.5. uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia petycji i przekazania petycji 

zgodnie z właściwością; 

5.6. zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej; 

5.7. zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Oświaty, Zdrowia i Pomocy 

Społecznej; 

5.8. zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Budżetu i Finansów; 

5.9. zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rolnictwa, Gospodarowania 

Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska; 

5.10. zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, 

Kultury, Sportu i Rekreacji; 

5.11. przyjęcia rocznego planu pracy Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej; 

6. Przedłożenie sprawozdań z realizacji planów pracy Komisji w 2019 roku: 

6.1. Komisja Rewizyjna 

6.2. Komisja Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej 

6.3. Komisja Budżetu i Finansów 

6.4. Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony 

Środowiska 

6.5. Komisja Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji 

7. Wnioski. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 

9. Zakończenie 

 

 

3. Zatwierdzenie protokołu nr XV/2019. 

Uwag ani wniosków do protokołu nie wniesiono. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu nr XV/2019..  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel 



NIEOBECNI (1) 

Henryk Wrzosok 

 

 

4. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta 

Burmistrz Miasta – Paweł Macha – przedstawił informację w sprawie odbytych w okresie 

międzysesyjnym spotkań. Omówił również wyniki postępowań konkursowych, w których 

uczestniczyła Gmina w celu pozyskiwania środków na realizację zadań i inwestycji. 

 

 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

 

5.1. Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 

Uchwałę omówiła Anna Szostak – Skarbnik Gminy. 

Głosowano w sprawie: 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XVI/141/2020 

 

5.2. zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

 

Omówiła Anna Szostak – Skarbnik Gminy. Uwag nie wniesiono. 

Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2020 rok,  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel 

NIEOBECNI (1) 



Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XVI/142/2020 

5.3. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Raciborskiemu na realizację powiatowych 

przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej; 

Omówiła Anna Szostak – Skarbnik Gminy. Uwag nie wniesiono. 

Głosowano w sprawie: 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Raciborskiemu na realizację powiatowych 

przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej;.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XVI/143/2020 

 

 

 

5.4. planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kuźnia Raciborska; 

Omówiła Anna Mainusz – Kierownik ref. ED. Uwag nie wniesiono. 

Głosowano w sprawie: 
planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kuźnia Raciborska;.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XVI/144/2020 

 

 

 

5. 5. uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia petycji i przekazania petycji zgodnie z 

właściwością; 

Omówił Dominik Klimanek – Sekretarz Miasta. 

 



 

Głosowano w sprawie: 
uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia petycji i przekazania petycji zgodnie z 

właściwością;.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XVI/145/2020 

 

 

 

5.6. zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej; 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej;.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XVI/146/2020 

 

 

 

5.7. zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej; 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej;.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel 



NIEOBECNI (1) 

Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XVI/147/2020 

 

5.8. zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Budżetu i Finansów; 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Budżetu i Finansów;.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XVI/148/2020 

 

5.9. zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami 

Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska; 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami 

Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska;.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XVI/149/2020 

 

5.10. zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, 

Sportu i Rekreacji; 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i 

Rekreacji;.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 



ZA (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XVI/150/2020 

 

5.11. przyjęcia rocznego planu pracy Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej; 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia rocznego planu pracy Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej;.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XVI/151/2020 

 

6. Przedłożenie sprawozdań z realizacji planów pracy Komisji w 2019 roku: 

 

1. Komisja Rewizyjna 

2. Komisja Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej 

3. Komisja Budżetu i Finansów 

4. Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony 

Środowiska 

5. Komisja Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji 

Do przedłożonych sprawozdań nie wniesiono uwag. 

 

 

7. Wnioski. 

Ilona Wróbel:  

- wprowadzić na ul. Klasztornej zakaz wjazdu dla samochodów o ciężarze powyżej 2,5 t. bez 

wyjątku; 

- wiata przystankowa na ul. Topolowej; 

- „koperta” dla inwalidów na parkingu przed MOKSiR; 

Roman Wilk: o przyspieszenie procedury związanej z budową chodnika na ul. Kolonia 

Renerowska w Rudach. 



Przewodnicząca Zarządu Osiedla „Stara Kuźnia” poinformowała, że zarząd osiedla wystąpił 

już z wnioskiem o budowę tej wiaty w ubiegłym roku i środki na ten cel są zabezpieczone w 

budżecie powiatu. 

Radna Wrobel potwierdziła, ale w związku z tym, że do tej pory nic się w tej kwestii nie 

dzieje wnosi o przyspieszenie działań/ 

Burmistrz poinformował, że zbiornik Racibórz jest już zdolny do gromadzenia wody i w 

przypadku zagrożenia powodziowego będzie nas chronił. 

8. Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 

 

Przewodniczący poinformował o korespondencji, jaka wpłynęła w okresie międzysesyjnym. 

Skierował do opinii Komisji Skarg, Wniosków i Petycji sprawy: 

- uchwała Rady Gminy Krupski Młyn o podjęcie kompleksowych działań rekompensującym 

samorządom znaczne ubytki dochodów z tyt. M.in.: obniżenia stawek podatku PIT, 

- pismo Przewodniczącego Śląskiego Związku Gmin i Powiatów zachęcające do podjęcia 

przez Gminy inicjatyw mających na celu uhonorowanie 30-lecia restytucji samorządu 

lokalnego. 

Do Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji i Komisji Budżetu i 

Finansów: 

- oferta zakupu wagonów turystycznych wąskotorowych. 

 

 

9. Zakończenie 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący podziękował wszystkim za udział i 

zamknął XVI sesję Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 

 

 

  

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

 

Radosław Kasprzyk 

  

 

Przygotował(a): Ilona Burgieł 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


